

Radiant Square Project Brief

Radiant Square is an innovative multi-tower mixed-use development located in Reem Island, Abu Dhabi. It comprises five towers, including Radiant Bay, Radiant Viewz 1, Radiant Viewz 2, Radiant Boulevard, and Radiant Height.

Unique Selling Points

- Flexible Payment: 30% installments with developer & 70% financing through First Abu Dhabi Bank.
- Competitive Pricing: Luxurious living at competitive rates.
- Prime Location: Heart of Reem Island, easy access to key areas in Abu Dhabi.
- Luxury Finishes: Villeroy & Boch, Hansgrohe, RAK fixtures, Italian ELBA Kitchen appliances.
- Premium Amenities: Gym, pool, 24/7 security, kids' areas, welcoming lobbies, commercial spaces.
- Unique Design: Radiant Square's modern, distinctive architecture.

Available Unit Types

Multiple options ranging from one-bedroom apartments to 5 Bedrooms units, including duplexes and Townhouses.

Handover

Expected in December 2024.

Price Details

30% installments of the payment plan with the developer and 70% financing through First Abu Dhabi Bank. Plus, as a First Abu Dhabi Bank client, you get an exclusive 3% discount on all units.

ملخص مشروع ريدنت سكوير

ريدنت سكوير هو مشروع متعدد الأبراج يقع في جزيرة الريم، أبو ظبي. يتكون من خمسة أبراج ريدنت باي، ريدنت فيوز 1، ريدنت فيوز 2، ريدنت بوليفارد، وراديانت هايت.

مميزات المشروع

- خطة دفع مرنة: دفعات 30% مع المطور وتمويل 70% من خلال بنك أبو ظبي الأول.
- أسعار تنافسية: رفاهية بأسعار منافسة.
- موقع استراتيجي: في قلب جزيرة الريم، وسهولة الوصول إلى المناطق الرئيسية في أبو ظبي.
- تشطيبات فاخرة: تشمل فيليروي أند بوخ، هانسغروه، ومرافق من راك، وأجهزة المطبخ الإيطالية من إلبا.
- وسائل راحة ممتازة: جيم، مسبح، امن 24 ساعة، مناطق للأطفال، صالات استقبال، ومساحات تجارية.
- تصميم فريد: تصميم حديث ومميز.

أنواع الوحدات المتاحة

خيارات متعددة تتراوح من شقق بغرفة نوم واحدة إلى خمس غرف نوم، بما في ذلك الدوبلكس والتاون هاوس.

تسليم المشروع

متوقع في ديسمبر 2024.

تفاصيل الأسعار

خطة دفع بتقسيم 30% مع المطور وتمويل 70% من خلال بنك أبو ظبي الأول. ولعملاء بنك أبو ظبي الأول، خصم حصري بنسبة 3% على جميع الوحدات.